
Seraljens samfällighetsförening 

Protokoll från styrelsemöte 2024-08-20, kl 19 

Plats: Föreningslokalen 

Närvarande: Tommy Harnesk, Ali Al-Khayatt, Tomas Holmqvist, Jenny Nilsson, Ulrik Holmen 
Frånvarande: Gustav Wägmark, Mostafa Farhoudfar 

1. Sammanträdet öppnades 
2. Fastställande av dagordning 
3. Genomgång föregående protokoll 
4. Ekonomi 

Inget nytt från föregående möte. Ekonomin ser fortfarande god ut. Samfälligheten har 

utfört underhållsåtgärder under våren och sommaren så som elcentral i garaget och 

avloppspolning av brunnar på gångvägarna. Framöver behöver ytterligare 

underhållsåtgärder utföras under året och kan behöva ta del av underhållsfonden för att 
täcka kostnaderna . 

5. Avstämning gällande elbilsladdning 
Elfirma kommer att förbereda installation för elbilsladdning under september. Anslag 

sätts upp med tider då ingen parkering är tillåten. Arbetet utförs vardagar mellan 07:30-
16:30 och delas upp i två etapper. Föreningslokalen kommer att utnyttjas som 

omklädningsrum och matplats för arbetarna. Ingen bokning av lokalen för medlemmar, 

vardagar under tiden 2-12 september. 
6. Uppföljning byte av elcentral i garaget 

Arbetet är klart. Efter arbetet med elbilsladdning kommer elfirman att kontrollera utförd 
entreprenad för elbilsladdning. 

7. Dialog kring offerter gällande stenläggning och kompletterande asfaltering 
Beslut om att anta offerterna från Topend men att försöka få rabatt då samtliga offerter 
antas. 

Beslut om att asfaltera markytan mellan garageportarna inför installation av postboxar. 

8. Postfrågan 
Beslut om att gå vidare med postboxar. Förslag till placering på vägg mellan 
garageportarna. Ulrik ordnar uppdatering av offert kompletterad med extra boxar för 

paket och montage. Installationen bör vara driftsatt under oktober 2024. 

Beslut om att asfaltera markytan mellan garageportarna inför installation av postboxar i 

samband med övrigt markarbete(pkt 7). Två stycken lönnar tas bort. 

9. Städdag hösten 2024 
Städdag söndagen den 20 oktober. Planering vid nästa styrelsemöte 

10. Innehåll i Seraljennytt 
Tommy skriver Seraljennytt och tar upp arbetet med elbilsladdning och informerar om 

kommande postutdelning. 

11. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte tisdagen den 10 september kl 19:00 i föreningslokalen 

Justering 

_t:._~--~ 
Ulrik Holmen, sekreterare Tommy Harnesk, ordförande 
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